

貿易通培訓課程免費穿梭巴士安排

Free Shuttle Bus Arrangement for Tradelink Training Course

多謝貴公司選報貿易通培訓課程，上課地點如下：

Thank you for enrolling Tradelink training course. Please find the training course venue as follows:

貿易通電子貿易有限公司
 香港葵涌和宜合道六十三號
 麗晶中心 B 座十一樓
 (香港道教聯合會圓玄學院第一中學對面)


Tradelink Electronic Commerce Limited
 11/F, Tower B, Regent Centre,
 63 Wo Yi Hop Road,
 Kwai Chung, Hong Kong
 (Opposite to Hong Kong Taoist Association Yuen Yuen Institute No.1 Secondary School)



免費穿梭巴士時間表 Free Shuttle Bus Schedule			
路線 Route	葵涌貨櫃碼頭路公共運輸交匯處 ⇨ 麗晶中心 Kwai Chung Container Port Road Public Transportation Interchange ⇨ Regent Centre		麗晶中心 ⇨ 葵涌貨櫃碼頭路公共運輸交匯處 Regent Centre ⇨ Kwai Chung Container Port Road Public Transportation Interchange
	開出時間 Departure Time	9:00 9:10 9:25 10:00 10:30 11:00 11:30	12:45 13:15 13:55 14:30 15:00 15:30 16:00
候車地點 Shuttle Bus-stop	葵涌貨櫃碼頭路公共運輸交匯處 Kwai Chung Container Port Road Public Transportation Interchange		麗晶中心 A 座大堂候車處 Tower A Lobby, Regent Centre

葵涌貨櫃碼頭路公共運輸交匯處
 由葵芳地鐵站 C 出口，經行人隧道便可到達葵涌貨櫃碼頭路公共運輸交匯處。

Kwai Chung Container Port Road Public Transportation Interchange
 From Exit C of Kwai Fong MTR Station, via Pedestrian Tunnel, you can reach Kwai Chung Container Port Road Public Transportation Interchange.



如學員需乘坐麗晶中心提供的免費穿梭巴士，往返葵涌貨櫃碼頭路公共運輸交匯處及上課地點，請先列印課程確認通知書，並於乘搭穿梭巴士時將課程確認通知書交予司機，即可免費乘搭穿梭巴士。

If you wish to take the free shuttle bus service provided by Regent Centre from the Kwai Chung Container Port Road Public Transportation Interchange to the training course venue and back, Please **print** out and give the training course confirmation to the shuttle bus driver, then you can enjoy the free shuttle bus service.

穿梭巴士座位有限，持月票乘客獲優先上車，學員請預早候車。

Boarding priority would be given to passengers with the monthly pass. Please queue up at the shuttle bus stop prior to the departure time.

查詢請電貿易通客戶服務熱線 2917 8888。

For enquiries, please contact Tradelink Customer Hotline at 2917 8888.